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“毡”尽先机  “铝”创辉煌

凯迪龙是同行业中首家

完全拥有整套数控生产设备的专业毡带制造商！

KDL
Creates Brilliant

KaiDiLong is the first and unique professional manufacturer of industrial 

felts who possesses the complete set of CNCproduction equipments in 

this line.
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HEAT RESISTANCE FELT
 PROFESSIONAL 
MANUFACTURER

Build a world-class heat  resistance  felt professional  manufactuer,
become the industry leader. KDL CREATES BRILLIANT



PASSION DRIVEN 
BY VISION

       创建于2003年的广东凯迪龙工业毡科技有限公司，已经走过了激情飞扬的16年。从当年的初出茅庐，发展到今天自主产品研发、生产销

售、售后跟踪等一条龙服务的多元化企业集团。 凯迪龙已成为目前全国乃至全球较大规模的铝业毡带生产商，产品销售网络遍布全国并覆盖了

东南亚、欧盟等地区，年主营收入超亿元。

       曾几何时， 先进的工业毛毡制品核心一直被外国人掌握，但我们本着要造世界上优良毛毡的决心，用了几年的时间潜心研究，终于研发出

了取代外国产品，甚至质量远远超过他们的铝业毡带。并由此揭开了凯迪龙在全世界工业毛毡市场独领风骚的序幕。历时16年，经过全体同仁

共同努力，公司成绩斐然、荣誉不断。获得行业内外的一致好评。如今，凯迪龙产品包括滑出台无缝输送带，高中低温滚筒，平板式毡条，时

效毛毡套，铝材防擦花保护条，链条式环带等拥有实用新型专利近20个。凯迪龙始终坚持“以科技为先导、以创新求发展、以质量求生存、以

诚信待客户”的企业精神，多次获得中国质量500强、中国著名品牌质量领先企业、中国质量诚信杰出人物等称号。我们始终以优质的原材料，

精湛的生产工艺和负责的售后服务保证产品的质量，和客户长期保持着稳定的友好合作关系。我们深知，凯迪龙之所以能不断创造新的奇迹，

与每一位家人的智慧密不可分。这是大家共努力的结果。

       从创业迄今， 凯迪龙始终坚持“创造价值，成就自我”的理念，通过不断引进人才，学习先进科学技术，严格要求每一位员工，把握好每

一道流程，每一道工序，确保产品质量，满足广大客户的需求。2017年，我们将投入超过2000万元，进行工业技改。我们希望通过设备改造，

更新扩大产能，增加产品品种、改善产品性能。为客户提供更为优质的产品。

       回首过往16年的发展， 凯迪龙的成长始终伴随着中国改革开放的进程，顺应时代要求，秉承“厚泽为民”的企业使命，大胆探索、勇于实

践，不断创断，凯迪龙定会继续迎来硕果累累的收获季节。对此，我们深以为然。

       昨日的成就已成历史， 今日的努力才是明日辉煌的奠基石，“雄关漫道真如铁， 而今迈步从头越”。展望未来，我们将迎来更加艰苦卓绝

的挑战。“世界级企业， 百年老店"一直是我们的愿景使命。凯迪龙全体员工将继续脚踏实地，敢为人先，勇于创新，同心同德，精心打造一家

与众不同。对社会有价值、受人尊敬的企业，以更加优异的成绩回馈社会、回报公众。不忘初心，我们继续筑梦前行。

Established in 2003, Guangdong Kaidilong Industrial Felt Technology Co., Ltd. has gone through 16 years of high passion. From the early days of Maolu, 

to today's independent product development, production and sales, after-sales tracking and other diversified enterprise groups. Kaidilong has become a 

large-scale aluminium tape manufacturer in China and even in the world. Its product sales network covers the whole country, Southeast Asia, the 

European Union and other regions, with an annual main revenue of more than 100 million yuan.

Once upon a time, the core of advanced industrial felt products has been mastered by foreigners, but with the determination to build the world's 

excellent felt, we spent several years of intensive research, and finally developed a replacement for foreign products, even the quality far exceeds their 

aluminium felt belt. And thus opened the prelude of Kaidilong leading position in the world industrial felt market. It has lasted 16 years, and through the 

joint efforts of all colleagues, the company has achieved remarkable results and continued to enjoy great honor. Achieved unanimous praise both inside 

and outside the industry. Today, Kaidilong products include slippery seamless conveyor belts, high and low temperature drums, flat felts, aging felts, 

aluminum anti-collision protection strips, chain ring belts and so on, which have nearly 20 utility model patents. Kaidilong always adheres to the 

enterprise spirit of "taking science and technology as the guide, seeking development with innovation, surviving with quality and treating customers with 

sincerity", and has won many titles such as Top 500 Chinese Quality Enterprises, leading Chinese brand quality enterprises and outstanding Chinese 

quality and sincerity figures. We always guarantee the quality of our products with high quality raw materials, exquisite production technology and 

responsible after-sales service, and have friendly cooperative relations with the customer General Bureau guarantee bank. We know that Kaidilongability 

to create new miracles is closely related to the wisdom of every family member. This is the result of our joint efforts.

From the start-up to now, Kaidilong has always adhered to the concept of "creating value and achieving self". By constantly introducing talents, learning 

advanced science and technology, every employee is strictly required to grasp every process, every process, ensure product quality and meet the needs of 

customers. In 2017, we will invest more than 20 million yuan in industrial technological transformation. We hope to expand production capacity, increase 

product variety and improve product performance through equipment renovation. To provide customers with better quality products.

Looking back on the development of the past 14 years, Jidilong's growth has always been accompanied by the process of China's reform and opening up. 

In line with the requirements of the times, and adhering to the enterprise mission of "Houze for the people": thigh exploration, please practice, constantly 

breaking, Jidilong will continue to usher in the harvest season of fruitful earthquake tickets. We take it for granted.

Yesterday's achievements have become history, today's efforts are the cornerstone of tomorrow's brilliant vegetable, "Xiongguan Passage is really like 

iron, facing the present step from scratch". Looking forward to the future, we will face more bitter challenges. "World-class enterprises, century-old 

stores" has always been our most mission. Kaidilong staff will continue to be down-to-earth, number first, innovative, concentric network shop, carefully 

build a unique. Enterprises that are valuable and respected to the society will give back to the society and the public of the national newspaper with more 

outstanding achievements. Not forgetting the first heart, we continue to dream ahead.
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董事长致辞
ADDRESS BY THE CHAIRMAN

董事长:
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品牌介绍

KDL
INTRODUCTION

凯迪龙品牌 

KDL BRAND 

INDUSTRY PIONEER

       我们深信人才是企业发展的第一要素

       我们深知:人才是企业的第一要素，是企业发展的原动力。凯迪龙能够在同行业的激烈竞争中保持了业绩的持续攀升，其根本原因，就是拥有优秀的产品和人才。

       企业的市场竞争说到底是产品的竞争。在一些领域里，产品日益同质化，如果要寻求突破，就必须调整产品结构，必须有更精、更优的好产品。然而，好产品

的诞生又必须依赖掌握核心技术的科研开发人才，如果把他们的卓越智慧转化成优秀产品，那么，企业的核心竞争力就会进一步增强。

       为此，我们不仅要培养、吸纳人才，还要留得住人才，用得住人才，让人才的价值得以充分体现。因此，必须要舍得投入去栽“梧桐树”，引更多的“凤凰”来，

为人才搭建创业的平台，还要有相应的激励措施和利益分配以及良好的工作与生活环境，使其一门心思搞研发，出成果。

      人才就是智慧， 就是效益。凯迪龙一定能紧紧牵住人才这个牛鼻子，在风云变幻的市场经济中，始终掌握核心技术，打造核心竞争力，抢占市场制高点。

We are convinced that talent is the first element of enterprise development.We are well aware that talent is the first element of an enterprise and the driving force of its 

development. Kaidilong has been able to keep its performance rising in the fierce competition in the same industry. The fundamental reason is that it has excellent products 

and talents.In the final analysis, the market competition of enterprises is the competition of products. In some areas of I, products are becoming more homogeneous. If we 

want to find a breakthrough, we must adjust the product structure and have better and better products. However, good products The birth of the enterprise must depend on 

the research and development personnel who master the core technology. If their outstanding wisdom is transformed into excellent products, then the core competitiveness of 

the enterprise will be further strengthened.Therefore, we should not only cultivate and absorb talents, but also retain and use them, so that the value of talents can be fully 

reflected. Therefore, we must be willing to invest in planting "sycamore" to attract more "phoenix".To build a platform for talent entrepreneurship, we should also have 

corresponding incentives, benefit distribution and good workers.The working and living environment makes it concentrate on R&D and produce results. Talents are wisdom 

and efficiency. Kaidilong must be able to hold the talent tightly, and always grasp the core in the changeable market economy.Technology, build core competitiveness, seize 

the market commanding heights.

凯迪龙·印记

01
IMPRINTING
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公司概况

KDL
COMPANY PROFILE
我们坚信，人才是企业发展的第一要素。我们深知，人才是企业的

第一要素，是企业发展的动力。凯迪龙在同行业激烈的竞争中一直

能够保持其表现上升。根本原因是它有优良的产品

07 08

We firmly believe that talent is the first element of enterprise 

development. We are well aware that talent is the first 

element of enterprise and the driving force of enterprise 

development. KDL has been able to maintain its performance 

in fierce competition in the same industry. The basic reason is 

that it has excellent products.
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质量管理

KDL
QUALITY ASSURANCE

To follow the route of high quality,and provide the“high 

intensity, high density and high quality”products which are 

specially used for aluminum industry.
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走专业化、高品质路线

提供“高强度、高密度、高品质”  铝型材专用毡带

       凯迪龙的每一道工序都是在资深工程师的指导下设计生产的，比一般同类生产企业多了很多道工序。而在生产出来后，还须经过严格的检测，合格

的产品才能送到客户手中。凯迪龙的产品中，纤维、无缝环带、传输带、高中低温滚筒、毛毡条系列等是专供铝型材设备厂配套使用的，而时效炉毛毡

套铝材防擦花保护条、包装架防擦花保护条等是给铝型材生产厂家直接使用的。以“高强度、高密度、高品质”的产品引领市场，以“创品牌、重服

务”为原则，凯迪龙赢得了广大客户的高度认可和信赖。

Each process of KDL is designed and produced by senior engineers.we have more processes than those of other enterprises in the similar lines. All the qualified 

products are through strict test and inspection before going to the customers. Among the products of KDL ,fiber, seamless conveyor felt belts, higt-temp. 

resistance felt rollers, felt pads series are specially used for equipment manufacturer and aluminium manufacturer; spacer sleeve of aging furnance,felt strip for 

aluminium protection and packing rack protection are specially used for aluminium manufacturer,With “high- intensity, high-density, high-quality”products 

leading the market,holding the principle of “brand-built,service foremost”,we have been winning the accordant recognition and highly reliance from our over 

whelming customers.
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生产实力

KDL
PRODUCTIVE STRENGTH
       凯迪龙把质量视为公司的生命，我们深谙“欲善其事，必先利

其器”的道理。先进的设备和精湛的工艺以及严格的检测手段，保

证了凯迪龙产品的优良品质。

Each process of Cadillon is designed and manufactured under the guidance 

of senior engineers. It has many more processes than other similar 

production enterprises. After production, the products can be delivered to 

customers only after strict testing. Among Cadillon's products, Quwei, 

Seamless Ring, Conveyor Belt, Medium and Low Temperature Roller, Felt 

Strip Series are specially designed for supporting use by aluminium profiles 

equipment factories, while the anti-scratch protective strips of aluminium 

profiles for 
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先进生产设备

       宽敞的生产车间，当今最先进的德国“迪罗”、“奥地利”、“费

勒”， 台湾“首行”等多条先进的全套自动数控生产线及检测仪器。保

证了产品的高质量和成本控制，使我们企业的产品在市场上具备了更强

大的竞争力。

Advanced Equipment

      KDL regards quality as the life of the company. We deeply 

ask the truth that "if you want to do something well, you 

must first benefit from it." Advanced equipment and precision 

irrigation technology and strict detection means to ensure the 

excellent quality of muscle dielong products.

定型车间 Finalize  the workshop
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我们本着精益求精，诚信为本的宗旨，服务于客户
we be in the lighe of the excelsior,trustworhiness is this of aim,service in customer

       生产车间内，工作井然有序。精益求精、一丝不苟的工作态度是凯迪龙员工一直着保持的工作作风，机械操控、生产材料

放置、生产运作都在科学高效的生产管理规章监控之内，务必所有工作步骤做到满分，精益求精。

       All is in order in the production workshop. KDL staff have always keep the working attitude of perfection and 

responsibility .Mechanical operation and control,material placing,production operation are all under supervision of 

the scientific and high eficent production managerment regulations.We do our best to take each step of the work to 

reach the full score and achineve perfection.

滚筒生产车间 Roller production workshop

毛毡套车间 Aging spacer sleeve workshop
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企业架构

KDL
ORGANIZATION  CHART
我们为全球用户提供满意产品和优质服务，全力推动品牌的知名度和美誉度。
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      公司拥有完善的组织架构体系，以合理的组织架构为基础，形成了内部、外部的两大服务体系，形成了纵向和横向相结合的

管理模式，形成了通畅有效的沟通渠道，形成了严格的产品质量控制和售后服务体系。同时也形成了各项工作的流程化、信息

化、制度化。

       The company has a perfect organizational structure system. Based on a reasonable organizational structure, it has formed two 

major internal and external service systems, formed a vertical and horizontal management mode, formed a smooth and effective 

communication channel, and formed a strict product quality control and after-sales service system. At the same time, it has formed the 

process, information and institutionalization of various work.

We provide satisfactory products and high-quality services to global users, and strive to 

promote the brand's reputation and reputation.
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产品介绍

KDL
INTRODUCTION

与 超越

LEADING
AND
TRANSCEND

在高温毡带高速发展的今天

凯迪龙通过不断颠覆传统，

创新的工艺与设计、引领行业发展新方向，

使得凯迪龙产品更具竞争力。

Today, with the rapid development of high temperature tape

  KDL subverts tradition constantly.

Innovative technology and design, leading the new direction of industry development.

Make Cadillon products more competitive.

凯迪龙·产品

02
PRODUCT
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高温毡带

KDL
HIGH TEMPERATURE 
FELT BELT
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滚筒系列

KDL ROLLER SERIES
       凯迪龙高温滚筒内孔有独立的防伪标识，有效杜绝其他小厂家假冒本公司产品。确保客户得到的是本公司生产的原装正品。在保护您消

费权益的同时，能够保证您购买的毛毡是优良品质，从而确保您的铝材以及设备性能稳定输送，生产出更优质的铝材产品。
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KDL High Temperature resis tance Roller bore has an independent anti-counterfeiting logo, which effectively prevents other small manufacturers to counterfeiting our 

products. Ensure that customers get the original products produced by our company. While protecting your consumption rights and interests, we can ensure that the  you 

buy is of good quality, so as to ensure that your aluminium materials and equipment are stable in transportation and produce better aluminium products.

280℃ 中温滚筒  280℃ Nomex roller

中温滚筒  Moderate temp. roller

180℃ 低温滚筒   180℃ PE roller

低温滚筒            Low temp.  roller

只适合成品锯台及常温度使用的滚筒。

Only suitable for use of finished saw table and 

room-temperature roller.

凯迪龙品牌无痕滚筒系列，只专门针对表面要求极高的客户群。

KDL品牌滚筒优点: 不可能出现起毛层、凹凸、起鳞片，污染铝材现象。其产品表面平整，优良的新技术，让你体验到更耐用、更高的性价比。

特别适用于生产电泳表面、抛光表面要求极高的铝材产品。

Each high temp. resistance roller of KDL has its own counterfei trademarfei trademark, which effectively avoids other small factory 

to copy our products, ensures oue customers get the ogiginal authentic products and protects customer rights as well as to 

gurantee the quality of the felt belt you have purchased,therefore ensure the stable transfering of your aluminium equipment and 

high-quality production.

只适合成品锯台及常温度使用的滚筒。

Only suitable for use of finished saw table and 

room-temperature roller.

Roller-NNP Roller-PE

500

H a r d t y p e 硬 化：
Tr e a t e d w i t h r e s i n 经 树 脂 处理 加 硬

mmPBO Outside+mm Kevlar

500℃ 高温滚筒  500℃  kevlar roller

高温隔热筒  High temp  .resistance  roller

只适用于中断后使用的高温区滚筒。

Suitable for use after fly cut and run out table.

Roller-PK

(啡色+黄色) 600℃超高温滚筒  (PBO+Kevlar)600℃ PBO roller

超高温滚筒 Super high temp  .resistance roller

适合中断前使用，有效改善由石墨造成的伤痕。

Suitable for use before fly cut, Effectively improve the scratch mark made by the graphite.

Roller-K
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无缝环型输送带系列

SEAMLESS  CONVEYOR BELT SERIES
       凯迪龙高温无缝环型输送带已装上了一道安全密码---即内藏式“产品防伪标识”，有效杜绝其他小厂家假冒本公司产品。确保客户得到的是本公司生产的原装

正品。在保护您的消费权益的同时，能够保证您购买的毛毡是优良品质，从而确保您的铝材以及设备性能稳定输送，生产出更优质的铝材产品。

 KDL Seamless Conveyor Belt has been equipped with a security code - - the embedded "product anti-counterfeiting label", which effectively prevents other small 

manufacturers counterfeiting our products. Ensure that customers get the original products produced by our company. While protecting your consumption rights and 

interests, we can ensure that the felt you purchased is in good quality, so as to ensure that your aluminium materials and equipment can be transported steadily and produce 

better aluminium products.

600℃ 超高温无缝环型输送带  

600℃ PBO seamless conveyor belt

超高温无缝带           Super high temp. seamless belt

只适合第一，二级超高温输出台（高温区)

Only suitable for runout table and cooling table (high Temp Zone)

Belt-KN

500℃ 高温无缝环型输送带  

500℃ kevlar seamless conveyor belt

高温无缝带      high temp . seamless belt

只适合第一，二级超高温输出台（高温区)

Only suitable for runout table and cooling table (high Temp Zone)

Belt-NNP Belt-PE

280℃ 中温无缝环型输送带  

280℃ Nomex seamless conveyor belt

中温无缝带    middle temp .seamless belt

只适合调直机后的输出台使用（中温区)

After stretching conveyor only (Middle Temp Zone)

180℃ 低温无缝环型输送带

180℃ polyester seamless conveyor belt

低温无缝带            low temp. seamless belt

只适合叠料台，产品输出，喷涂上下线、氧化上下线（常温区）

Application for storage table,saw table,loading&unloading line 

for anodizing and painting(Room Temp Zone)

       凯迪龙品牌无痕环型输送带,只专门针对表面要求极高客户群。

       KDL品牌环型输送带优点: 不可能出现撕裂、脱层、起鳞片、跑偏、拉长、变形、污染铝材现象。其产品表面平整，优良的新技术，让你体

验到更耐用、更高的性价比。特别适用于生产电泳表面、抛光表面要求极高的铝材产品。

Each seamless converyor felt of KDL has its identity inside the belt,which effectively avoids other small factory to copy our products,ensures our customers get the original 

authentic products and protects customer rights as well as to guranteeequipment and high-quality production.

   Off White

     280℃

    White

     180℃

PBO+Kevlar+one layor Nomex tension member

PBO+Kevlar+Nomex基布

Kevlar+one layor Nomex tension member

Kevlar+Nomex基布

100%Nomex+one layor Nomex tension member

100%Nomex+Nomex基布

100%polyester+one layor Nomex tension member

100%polyester+Nomex基布
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Available size 尺寸：

width 宽度：30mm-1500mm

Thickness 厚度：8、10、12mm

Hard type硬化 ：经树脂处理硬

Lengthch长度：UP to 20000mm

Treated with Resin

Pad-KK
   黄色
Yellow 

Pad-NP

Pad-PE 

米白色
off white

 白色
 white

    100%Kevlar100% Kevlar+Kevlar基布

Nomex+Kevlar

100%Kevlar100% Kevlar+Kevlar基布

500℃

280℃

180℃

毛毡条系列

FELT PAD SERIES

Available size 尺寸：

width 宽度：30mm-1500mm

Thickness 厚度：纯10mm、7+3、6+4、5+5、4+6、3+7

Hard type硬化 ：根据实际情况选择是否需要经树脂处理

Lengthch长度：UP to 20000mm

Treated with Resin

Pad-PKK

褐色Brown
褐色双面
Brown+Brown

    纯PBO+PBO基布

（超高温双面出料口专用毡）

��

PBO-100%  

Pad-PK

褐色加黄色
Brown+yellow

褐色加黄色
Brown+yellow

    PBO+Kevlar基布

（普通单面机专用毡）

    PBO+Kevlar基布

（平板式PBO毡条）

600℃

600℃

600℃

出料口专用毛毡块系列

PRESS MOUTH FELT PAD  SERIES

Pad-PK
褐色加黄色
Brown+yellow     PBO+Kevlar基布

600℃

Composition   ��Composition   �� ��
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NN软毡条

280°装料框双面保护毡条

280°Two side protection Nomex, felt strip for packing iron rack

装料框未加工（未保护）

lron rack without felt protection

 (unprotected) 

加工后的装料框（已保护）

 lron rack with felt protection           

特别铝材专用毡条             

 Nomex Felt For Special Profle

装料框双面保护毡条

NOMEX FELT STRIP
常用规格：30-50mm 长度：20000mm(20米／卷）

壁厚：6mm、 8mm、10mm

适应温度：与时效炉工艺一致，完全满足工艺要求。

特点：有效的改善了铝材表面的保护作用。  可以减少装框、坯料中转过程中颠覆而造成的擦花、碰伤现象。

最适合：表面要求极高的铝材产品。避免了按订单生产时，因中转碰伤、擦花而二次作业的损失。

Standard size: 30-50mm length: 20000mm (20m/roll)

Thickness: 6mm、8mm、10mm

Working Temp: Consistent with the ageing oven process, fully meet the technical requirements

Features： improve the aluminum surface protection effectively, reduce the scrath caused by the iron

rack ,profile transfer process.
Mostly suitable for：the aluminium profiles with the high quality surface requirement，avoid the loss in

second operation's and transit bumps or rub when order is in production.

铝压条衬套

SPACER SLEEVE

时效炉用毛毡套  2 8 0℃

颜色：米色

厚度：1.3、1.6、1.8、2.0mm

颜色：灰黑色

厚度：1.6、1.8、2.0mm

常温彩色毛毡套180℃

颜色：白色、红色、绿色、蓝色、黑色

厚度：1.6、2.0、3.0mm

您需要提供您们使用的铝压条长度、宽度、高度，给我们。

我们根据您提供的不同尺寸加工成不同规格的时效隔热毡套。

Please�kindly�provide�us�the�aluminium�spacer�size:�length�*�width�*�height,
according�to�your�requirement,�we�can�produce�various�specification�spacing

material,spacer�sleeve�for�the�aging�furnace..

时效毛毡套  Nomex spacer sleeve  for aging furnace

Type型号：N-S Color颜色：Off white/米白色 composition 100% nomex Temp. up to 220-280℃

Type型号：PE-S Color颜色：White/白色Red/红色Green/绿色Black/黑色

Compositon 100% polyester Temp. up to 150-180℃

Thickness厚度：1.3、1.6、1.8、2.0、 3.0 (230 g/m —1000 g/m  )
2 2
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同步带系列

Timing Belt SERIES

  适合常温区的输送带，可选择PVC粘合式或毛毡粘合式

  Select PVC bonding or felt bonding for room temp. Conveyor

同步带T iming Be l t       型号：T20 .ATK10 .HTD14M 

  PVC 无缝钢丝结构环型同步带

  PVC seamless steel structure timing belt

  1、毛毡粘合式 bonding type with felts

  PE无缝钢丝结构环型同步带

  PE seamless steel structure timing belt

  2、双层聚脂粘合式 PE+PE bonding type

镀锌钢滚筒

Galvanized Steel Roller

Side Roller:  φ15 xφ50x100x180

Finished products Conveyor Roller:

①φ15 xφ50x450x480

②φ15 xφ60x450x48

Initial table conveyor roller (high Temp):

①φ15 xφ60x400x430

②φ15 xφ76x400x430

15# Mitrix supports (to hang the rollers)

档边滚筒：φ15×φ50x100x180

成品输送滚筒：

①φ15×+φ50x450x480

②φ15×+φ60x450x480

初出台输送滚筒（高温区）：

①φ15×+φ60x400x430

②φ15×+φ76x400x430

15#凹型托片（输送滚筒两边的托片）

常用规格：

Standard specification :

链条式（重型输送带）
Chain text conveyor belt

链条式（重型输送带）480°国家专利产品State patent products
Chain text conveyor belt (heavy-duty conveyor belt)
适合2500T一10000T挤压生产线；
优点：有强劲的拉力，解决了常规的打滑现象，从而达到输送顺畅的效果；规格按客户实际需求生产，毡面有效范围为5mm。
技术参数：
齿距：12.7mm，内弧最小为300mm
齿距：15.87mm，内弧最小为330mm
长度：11000mm
壁厚：10mm宽度：80mm-130mm
适应温度：480℃一280℃

Suitable for 2500T-10000T Press.

Advantage: Strong pull, solving the convention al slip ping, 

achieve theeffect of smooth delivery.

According to customer specifications, felt surface effective 

range of 5mm.
Technical parameter
   Teeth Space: 12.7mm, Minimum inner Arc: 300mm

   Teeth Space: 15.87mm, Minimum innerArc: 330mm

    Length: 11000mm

    Thickness: 10mm

    Width: 80mm-130mm

    Suitable Temp: 480℃一280℃
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商务交流

BUSINESS
COMMUNICATION

在高温毡带高速发展的今天

凯迪龙通过不断颠覆传统，

创新的工艺与设计、引领行业发展新方向，

使得凯迪龙产品更具竞争力。

Today, with the rapid development of high temperature tape

KDL subverts tradition constantly.

Innovative technology and design, leading the new direction of industry development.

Make KDL products more competitive.

凯迪龙·交流

03
COMMUNICATE
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BUSINESS COMMUNICATION
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2010杜邦新加坡交流会
       2010年，我公司董事长参加在新加坡举行的美国杜邦公司产品应用与技术大型交流会。

      In 2010,our directors  participated the conference for Technology &  Application in Singapore by 

DuPont's company from the United States.
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答谢暨春节晚会

THANKS IN
 SPRING FESTIVAL GALA

       优秀的企业都有其核心的文化，每个企业的文化实际就是老板的价值取向。  

和谐共进、利益共享、主动回馈社会是凯迪龙企业文化的核心，将以人为本落实

到前行路上每一个脚印，让凯迪龙获得了员工与社会各界朋友的认可和肯定.......

35 36
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实力彰显，荣誉见证

CERTIFICATE & REFERENCE

Product is limited, service is unlimited" is KDL service concept. No matter you are old friends or new customers, you can 

feel service enthusiasm of KDL. To pre-sale, sold and after-sale of each link we have entrusted with the profound 

connotation and made customer feel hospitality and the thoroughness which we served from the first step you step into 

our company. From the pre-sale investigation and communication, the goods delivery, to the after-sale instruction and 

feedback, we have poured the 'standardization, individuation and personalization" into marketing idea. We have set up 

24-hour service hot lines to understand the customer's demand at the first time, solve customer's problems and accept 

the customer's suggestion. Recurring to above concept and measures, we are in possession of stable clients and make 

them our most faithful partners and therefore realize mutual development of each other.

“产品有限，服务无限”是凯迪龙服务的理念。无论是老朋友还是新客户，都会感受到凯迪龙人春天般的服务热情。凯迪龙对

售前、售中、售后的各个环节都赋予了深刻的内涵，让客户在踏进公司的第一步开始，就感受到我们服务的细致与周到。从售

前的调研与沟通，到售中的供货与交付，再到售后的指导与反馈，都注入了“标准化、个性化、人性化”的营销理念。凯迪龙

人本着“用户第一”的营销理念，设立了二十四小时服务热线，第一时间了解客户需求、解决客户问题、接受客户建议。正是

以上的理念与措施使凯迪龙形成了稳定的客户群。使他们成为了我们最忠实的伙伴，实现了彼此的共同发展与壮大。

觊迪龙一直坚持“追求卓越、制造精品”的质量方针，以‘创品牌，重服务”为原则，不断求新和自我完善。全体员工团结进取，

以至诚之心共铸企业辉煌，得到社会各界的美誉、认同。

KDL has always been persisting in take 'excellent quality, perfect pursuit ' as quality policy, 'brand creation and service 

first ' as principle, we constantly innovate and self-improve. With the spirit of unifying and progressing, we are creating 

our enterprise' s glory with all hearts and soul, obtaining highly popularity from various circles of society. development of 

each other.

广东赛福铝材设备有限公司
佛山市伟达诚机械科技有限公司
佛山市通为自动化设备有限公司
佛山市顺德区伟福特铝制品有限公司
佛山市品锐机械有限公司
怫山市诺拓铝业有限公司
佛山市南海雄业铝型材有限公司
佛山市南海鑫基铝材设备厂
四会市国耀铝业有限公司
佛山市南海区官窑南亿联铝制品有限公司
佛山市南海区超粤五金铝业有限公司
佛山市南海欧嘉机械设备有限公司
佛山市南海江迪机械有限公司
佛山市南海建立五金模具机械厂
广东新合铝业有限公司
广东佳华铝型材有限公司
佛山市南海戴能玛思工业设备有限公司
广东兴发铝业有限公司佛山市三水分公司
广东新大明铝业有限公司
广东伟业铝厂集团有限公司
广东苏粤铝业有限公司
广东南方铝业有限公司
广东罗翔铝业有限公司
广东江晟铝业有限公司
广东高登铝业有限公司
广东凤铝铝业有限公司
广东华昌铝厂有限公司
光之华铝业有限公司
高要佳仕铝业有限公司
广州市天翔铝业有限公司
广州奥冠斯铝业有限公司
佛山震和金属制品有限公司
佛山市粤金海机械设备有限公司
佛山市永亚铝业有限公司
佛山市银正铝业有限公司
佛山市锦臻机械制造有限公司
佛山市南海苏粤机械制造有限公司
佛山市南海区钻一铝业有限公司
佛山市南海区万格士机械设备有限公司
佛山市南海区腾和机械制造有限公司
佛山市南海区佳能精进铝材设备有限公司
佛山市南海区和顺永联铝厂
四会市五星辉煌铝业有限公司
四会市盛誉兴达五金型材有限公司
佛山市南海阿乐意机器制造有限公司
佛山市金泰来铝业有限公司
佛山市金世界创新铝业有限公司
佛山市坚铝铝业有限公司
佛山市冠天铝业有限公司
佛山市法比澳挤压机械科技有限公司
考迈托（佛山）挤压科技股份有限公司
佛山市业精机械制造有限公司
佛山市亚欧机械科技有限公司
佛山市兴金然金属制品有限公司
佛山南海富球铝业有限公司
佛山宾达机械设备有限公司
四会市金洋铝业有限公司
四会市国耀铝业有限公司
四会市澳利铝业有限公司
韶关市博世铝业有限公司
多米尼加力博铝业有限公司
东莞市闻誉实业有限公司
东莞市铝美铝型材有限公司
中山市翔睿铝业有限公司
中山市金永盛铝业科技有限公司
中山杰尼斯铝业有限公司

肇庆新建设铝业有限公司

肇庆科达机械制造有限公司

肇庆东弘铝业有限公司

增城广美铝材厂

清远新粤亚铝业有限公司

清远市汇坚铝业有限公司

江门市升泰铝业有限公司

长沙大铖铝业有限公司

湖南海铝精密工业股份有限公司

北京鑫田基业机电设备有限公司

北京威卡威汽车零部件股份有限公司

唐山坤达科技有限公司

廊坊国美铝业有限公司

任丘市泽翼铝业有限公司

任丘市新日铝材设备有限公司

任丘市达德嘉铝业设备有限公司

宁波科诺精工科技有限公司

无锡市丰平机械有限公司

浙江鸿峰铝业有限公司

温州天迪铝业有限公司

温州聚龙铝业有限公司

潍坊爱格仕铝材设备股份有限公司

甘肃中大铝型材有限公司

甘肃宏达铝型材有限公司

兴发铝业成都有限公司

四川中德铝业有限公司

四川阳光坚端铝业有限公司

四川鑫佳盛铝业有限公司

四川伟云铝业有限公司

四川眉山诚丰铝业有限公司

四川柯美特铝业有限公司

四川丰瑞铝业有限公司

四川德普铝业科技有限公司

重庆中昆铝业有限公司

重庆新美鱼博洋铝业有限公司

云南亚龙铝业有限公司

玉溪红塔新型建材有限公司

山西中德铝业有限公司

山东卓越精工有限公司

山东中豪铝业有限公司

山东亿盛铝业有限公司

山东新裕东铝业有限公司

山东新林铝材设备科技有限公司

山东新昌铝业有限公司

山东伟盛铝业有限公司

山东松竹铝业股份有限公司

山东省临沂市宏硕设备有限公司

山东鹏程铝业有限公司

山东临朐湘鲁铝材设备厂

临沂市正泽铝业有限公司

临沂市金石铝业有限公司

临朐县湘弘机电设备厂

山东金锣新福昌铝业有限公司

广西平铝集团有限公司

广西国银铝业有限公司

广西桂林兴城福铝业有限公司

广丰国铝实业有限公司

福建省旭辉铝业有限公司

福建省南平铝业股份有限公司

福建奋安铝业有限公司

三河和平铝材厂有限公司

南通市滨海铝业有限公司

美图（福建）铝业有限公司

眉山市辉远科技有限公司

马鞍山市华冶铝业有限责住公司

溧阳市宏宇机械配件有限公司

昆山加迪豪铝业有限公司

江阴新苏铝科技有限公司

江阴市德逊自动化有限公司

江阴南侨机械铝业有限公司

江阴鼎鑫铝业有限公司

江西余润铝业有限公司

江西金鑫发铝业有限公司

江苏宇马铝业有限公司

江苏兴甬铝业科技有限公司

江苏晟狮铝业有限公司

江苏江顺精密机电设备有限公司

江苏华昌铝厂有限公司

坚泰铝业有限公司

嘉兴靖鸿铝业有限公司

黄石市鑫昌铝业有限公司

黄石市佳美铝业有限公司

黄石市鸿福新材料有限公司

黄山市强峰铝业有限公司

湖北卓群铝业有限公司

湖北实美科技有限公司

湖北蓝华铝业有限公司

湖北亨威铝业有限公司

河南中恒美新材料有限公司

河南天子铝业有限公司

河南明泰铝业股份有限公司

河南开封筑美铝业有限公司

河南奋安铝业有限公司

河北澳联铝业有限公司

大冶市宏泰铝业有限责任公司

大连一品机械制造有限公司

大力神铝业股份有限公司

大城县盛达铝业有限公司

慈溪市宜美佳铝业有限公司

常州市凯宏铝业有限公司

常熟市长发铝业有限公司

安徽盛达前亮铝业有限公司

安徽省金兰金盈铝业有限公司

安徽科蓝特铝业有限公司

安徽宏宇铝业有限公司

泰国曼谷拿德纳铛龙有限公司

马来西亚L＆M Metal (s)Pte.itd

马来西亚维星铝厂制造有限公司

阿塞拜疆巴库市夏那克有限公司

印度lndo Alusys industries Limited

印度Mahavir Aluminium Limited,lndia

印度Klayan Aluminium (Bhilwara )

叙利亚I mad Al Mouayad And Partner

叙利亚Riad Al- Srougi Genera Trade-Contract。

越南胡志明市嵘骅铝业有限公司

印度尼西亚P.T.H.P.METALSINDONESIA

摩尔多瓦1.MFFRALUMlNSRLC.F

10036002989 CUlO 40051208

Remarks:The diectory is not rated in For limited space page
kindly please forgive us not having listed all the customers

备注：此版名称排序名称不分先后。因版面有限，部分客户未能尽录，请见谅
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